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Notulen van de jaarvergadering van rrlJsclub Oranjewoudtl
gehouden op woensdag 23 november L994 in rrlropenfaunarr.

1. Openinq.

Voorzitter Jansma opent de vergadering om ruim 20.00 uur
en heet sl-echts 5 leden welkom. Àfwezig met bericht van
verhindering zijn Henk Bijlsma en Aebele de Vries.

2. Mededelingen en ingekomen en uitgegane-stukken.

Inqekomen stukken:
le- Van de KNSB over respektievelijk:

-WijziqLnq van de bestuurssamenstelling
-evt. licenties.

2e- Schrijven van de Bond van IJscIub rrGewest Frieslandtl
over resp.:

-opgave van het aantal leden
-aanvraag voor kaarten voor Wor1d-cup en
E.K,-allround 1995
-uitnodiging voor de feestavond van het Gewest
hregens 75 jarig bestaan op resp. l-5 en l-6 decernber
L994 in de Lawei te Drachten.

3e- Schrijven van diverse Toeneelverenigingen over hun
programma's seizoen L994/95:

Snitser Toniel
- Us Nocht, Drachten
- Meiinoar Ien, Drachten

Sljucht en Rjocht, Giekerk
It HÊzernertoniel, Lêeuwarden
Fl-ora Toneel, Heerenveen

- Nirn it sa't is, Twi jzelerheide
4e- Bevestigring van da Jafro/s voor optreden op de feest
avond op 4 februari 1995.
5e- Van de gemeente Heerenveen:

- Reaktienota inspraak en overlêg over Rijksweg 32.
- Verslag van inspraak over Rijksweg 32
(d.d.ae/02,e4) .
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Uitgegane stukken:
1e- Diverse bedrijven aanqeschreven voor prijzen voor deverloting op de feestavond.
2e- Schrijven naar di-verse kranten over d.e feestavond(voor en na) en over de fietstocht.
3e- omrop Fryslàn: opgave van de feestavond en fiets-tocht.
4e- schrijven naar Heerenveense courant voor opqave vanleden voor kaarten voor de E.K. r95 in Thialf.
5e- Naar het Gewest van d.e Bond van'Friese lJsclubs over:

-Opgave aantal leden
-Aanvraagr kaarten voor het EK '95
-opgave van alre bestuursleden voor de feestavondtbv. 75-jarig bestaan

6e- Naar de Gemeente Heerenveen:
-Bevestiging van de gestelde vraqen op inspraakavondover Rijksweg 32 en de gedane toezegging voor eennader gesprek tussen gemeente en bestuur van d.eIJsclub.

7e- schrijven naar leden over de aanvraag en toezeggring
van de kaarten voor de E.K. '95.

3. Notulen van de vorige vergaderinqr.

Dezê worden door de voorzi_tter voorgelezen en zonder
nadere op- of aanmerking gioed"gekeurd.

4. Jaarverslag van de sekretaris 1993/1994.

Ook hier gêen bijzonderheden.

5. Jaarverslag van de penningmeester.

ook dit jaar weer een vooruitgang van ruim zeven duizendgulden. Grote kostenpost van de revisi-e van de ijsrnachine
( ruim f .2.200 , -- ) .

6. Kaskontrole-commisie.

De heer sies siebenqa heeft samen met Henk Bijrsma deboeken gecontroleerd. Hij vindt dat al1es er rrdtr-best"
uitzag voor wat betreft de cijfers en de verzoiging vande boekhouding. Met de comprimenten aan de penninginees-
rêr
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7. Benoeming nieuw lid kascommisie*

De voorzitter bedankt de heren Bijlsma en siebinga voor
de kontró1e en vindt de heer J.Geldof bereid om de taak
over te nemen van de aftredende H.Bijlsma.

8. Bespreking feestavond.

Voor de feestavond zijn trMeiinoar ïenrr en de rrJafro'srl
gekontrakteerd. Kaartverkoop bij Boersma Verf en rrTropen-
faunarr (alleen /s avonds) .
Verder rekl-ame maken via schoolkrant rrDe 81êde-klauwerrr
en via folder in de SRV-IrTagen van H.Brand.

9. Bespreking schaatswedstrijden.

Het bestuur handhaaft haar standpunt; Dus eerst wedstrij-
den voor de schoolkinderen en vervolgens voor eigen
leden. Suggestie van mevr. Hooqhiemstra om prikslee-
wedstrijden te houden wordt zeker aangiehouden.

10" Besnrekincr fietstoertocht.

Komend jaar wordt de fietstocht
den. Dit wordt trgevierdrr met een

1l-. Bestuursverkiezing.

voor de 10e keer gehou-
extra herinnerincr.

Riemer Klinker wordt bij acclamatie herkozen voor nog een
ternijn. Verder wordt Riernkje Klijnstra gekozen als nieuw
bestuurslid. Voorzitter Jel-le Jansma stopt en heeft
hefaas nog geen opvolger. Àls mogelijk nieuw bestuurslid
kont Jan Bakker uit de L.Ademal-aan in aanmerking. (deze
heeft reeds toegezegd). Verder wil Willem Donker zich in
de toekomst beschikbaar stellen. Ook heeft het bestuur
versterking nodig als er ijs is, vooral overdag. In de
vergad,ering zí1n zowel de heer Geldof als mevr. Hooghiern-
stra bereid om mee te helpen als de baan open is, waar-
voor dank.
Harm v.d. Meulen betreurt het dat Jelle Jansma aftreedt,
ook vanwege de continuiteit voor de nieuwe ijsbaan.

12. Besprekinq van de toekomst van de nieuwe-ijsbaan"

Àan de hand van een tekening van het plan Oranjewoud
Noord, wordt de ligging van de nieuwe ijsbaan besproken,
oprnerkingen uit de vergadering zijn, dat de ijsbaan te
smal is (50 meter). Verder moet er plaats komen voor eên
clubhuis" Jan v.d. Bos merkt op dat geïnformeerd moet
worden naar de hooqlte van het waterpeil. Sies Siebinga
vraagt wi-e de ijsbaan in eigendom krijgt. Dit is nog niet
duidelijk, maar zeey waarschijnlijk de ijsclub zelf.
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13. Rondvraaqr.

L.- Mevr. Hooghiemstra vra4gt of de circulaires met
ledenkaarten ook eerder kunnen worden bezorgd" Dit kan
helaas niet, omdat het toneel pas op het laatste moment
bekend is.
2.- De sekretaris neemt vervolgens het woord en bed^ankt
voorzitter Jelle Jansma namêns leden en bestuur voor de
positieve bijdrage en de inzet voor d.e ijsclub, die hij
de afgelopen jaren heeft getoond. Àls blijk van waarde-
rinq krijgt de scheidende voorziLter een kado-bon en een
mooie plant.
Tenslotte bedankt de voorzitter voor de tot hem gerichte
woorden en wenst een ieder we1 thui_s.

Aldus opgemaakt van de alqemene jaarvergadering d.d. 23 novem-
ber 1-994.

De sekretaris, De voorzitter,

Y,-L


